

INFORMATIONS PRATIQUES

« Valorisation du cadre de vie »
SEMAINE DE FORMATION INTERNATIONALE
09 au 13 SEPTEMBRE 2024 EN BRETAGNE, À RENNES
Possibilité de participer en ligne (ZOOM)

PRACTICAL INFORMATION

“IMPROVING THE LIVING ENVIRONMENT”
INTERNATIONAL TRAINING WEEK
09TH -13TH SEPTEMBER 2024 IN RENNES, BRETAGNE
Possibility to participate online (ZOOM)



[English version below]

Informations pratiques

Conditions :

Les participants doivent donc être francophones, anglophones ou hispanophones (traduction simultanée assurée en présentiel et en ligne, en anglais et espagnol).

- **Pour candidater en présentiel** : Les personnes souhaitant prendre part à la Semaine de formation internationale en présentiel devront envoyer à Sites & Cités remarquables leur CV ainsi qu'un courrier motivant leur souhait de participer à la formation, **avant le 30 mai 2024**, à m.muca@sites-cites.fr et international@sites-cites.fr
- **Pour participer en ligne** : Les personnes souhaitant participer à la Semaine de formation internationale en ligne devront s'inscrire à l'adresse suivante, **avant le 30 mai 2024**, par le lien suivant : <https://forms.gle/FsJ2ZNP NurGm9enk6>

Pour les participants en présentiel :

- Sont pris en charge par l'organisateur, Sites & Cités remarquables : les 5 nuitées d'hôtels (du dimanche soir au vendredi midi), les repas (du lundi midi au vendredi midi), les frais de déplacement dans Rennes et lors de la visite de terrain, les frais d'interprétariat et d'organisation de la Semaine.
- Ne sont pas pris en charge par l'organisateur, Sites & Cités remarquables : le dîner du dimanche soir, le déplacement en avion depuis le pays d'origine jusqu'à Rennes et le visa (si besoin). Ces frais pourraient être pris en charge par un organisme extérieur (Ambassade, Institut français...).

/ CONTACTS

Meisi MUÇA, Chargée de mission Patrimoines et Coopération internationale, Sites & Cités remarquables de France, m.muca@sites-cites.fr | +33 9 72 51 22 65 / +33 6 02 06 58 93

Mia THOBOIS, Chargée de mission Junior Patrimoines et Coopération internationale Sites & Cités remarquables de France, international@sites-cites.fr | +33 9 72 51 22 65 / +33 6 02 06 58 93



Practical information

Conditions:

Participants must therefore be French, English speakers or Spanish speakers (simultaneous translation provided in person and online, in English and Spanish).

- **To apply in person:** Those wishing to take part in the International Training Week in-person must send their CV and a letter explaining why they wish to take part in the training to Sites & Cités **before 30 May 2024**, to m.muca@sites-cites.fr and international@sites-cites.fr.
- **To participate online:** Those wishing to participate in the International Training Week online should register at the following address, **before 30 May 2024**, at the following link: <https://forms.gle/FsJ2ZNP NurGm9enk6>

For in-person participants only:

- The organiser, Remarkable Sites & Cities, will pay for the following: accommodation for 5 nights (Sunday to Friday), meals (Monday lunchtime to Friday lunchtime), travel expenses within Rennes and during the field visit, interpreting and organisation costs for the Week.
- The following costs are not covered by the organiser, Remarkable Sites & Cities: the Sunday evening dinner, air travel from the country of origin to Rennes and the visa (if necessary). These costs could be covered by an external organisation (Embassy, French Institute...).

/ CONTACTS

Meisi MUÇA, Heritage and International Cooperation Project Manager, Sites & Cités Remarquables de France, m.muca@sites-cites.fr | +33 9 72 51 22 65 / +33 6 02 06 58 93

Mia THOBOIS, Heritage and International Cooperation Junior Project Manager, Sites & Cités Remarquables de France, international@sites-cites.fr | +33 9 72 51 22 65 / +33 6 02 06 58 93

